
Date: December 19 2023 

 
Subject: Important NoƟce Regarding Common Areas and Personal Items 

Dear Members and Residents, 

We hope this message finds you well. We would like to remind everyone about the importance 
of keeping the common areas of the building free from personal belongings. 

No items should be leŌ in the corridors, on access ramps, in the stairwells, or in the locker rooms. 
Any items found in these areas will be promptly collected without further noƟce and disposed of 
in the trash. 

Your cooperaƟon in maintaining a clean and cluƩer-free environment in the shared spaces is 
greatly appreciated. This helps ensure the safety and comfort of all members and residents. 

Thank you for your understanding and adherence to these guidelines. 

Best regards, 

Stéphane Dumas , president 

Cambridge G Condo AssociaƟon  

 

Date : 19 décembre 2023 

Objet : Avis important concernant les espaces communs et les effets personnels 

Chers membres et résidents, 

Nous espérons que ce message vous trouve en bonne santé. Nous tenons à rappeler à chacun 
l'importance de maintenir les espaces communs du bâƟment exempts d'effets personnels. 

Aucun objet ne doit être laissé dans les couloirs, sur les rampes d'accès, dans les escaliers ou dans 
les vesƟaires. Tout objet trouvé dans ces zones sera rapidement ramassé sans préavis 
supplémentaire et jeté aux ordures. 

Votre coopéraƟon pour maintenir un environnement propre et dégagé dans les espaces partagés 
est grandement appréciée. Cela contribue à assurer la sécurité et le confort de tous les membres 
et résidents. 

Nous vous remercions de votre compréhension et de votre respect de ces direcƟves. 

Cordialement, 

Stéphane Dumas, président 



AssociaƟon de condos de Cambridge G 

 

 


